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Total quality management and its Relationship with Competencies:
An Exploratory Study at the Eastern Public Works Laboratory
Management da la qualité totale et ses relations avec les compétences:
Etude exploratoire au Laboratoire des travaux publics de 1'Est
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Abstract:

The purpose of this study is to determine the relationship of the Total Quality
Management with competencies. The case study in the (LTPEST) through a
statistical test model. A questionnaire was used to collect data which were
subsequently analyzed statistically by SPSS. The results show that The
existence of a relationship between total quality management and
competencies, and absence, and the study reached the need for attention to
the integration of workers.

Key words:  Total Quality Management, Competencies, East Public
Works Lab.
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Abstract:

L’étude vise a connaitre la relation entre le management de la qualité totale et
les compétences humaines dans le laboratoire de travaux publics de ’est, en
utilisant un questionnaire pour collecter des données a partir d’un échantillon
aléatoire et aprés analyse statistique des données collectées a ’aide du
programme (SPSS), les résultats ont montré une relation entre le
management de la qualité totale et les compétences, et l’absence de
différences Réponses des répondants sur la réalité de le mamagement de la
qualité totale et des compétences.

Mots clés: Management de la qualité totale, Compétences, Laboratoire
de travaux publics a 1'Est.
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